



## HOSPITAL PUTRAJAYA

### NOTIS SEBUT HARGA

Sebut harga ini adalah dipelawa kepada kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) yang mempunyai Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) serta Sijil Kontraktor Kerja Taraf Bumiputera (PKK) mengikut syarat kelayakan seperti di bawah:-

BUTIRAN SEBUT HARGA	SYARAT KELAYAKAN	TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK
<b>NO. SEBUT HARGA :</b> HPJ 01/2024  <b>TAJUK SEBUT HARGA :</b> Kerja-Kerja Naik Taraf Lantai dan Kerja-Kerja Lain yang Berkaitan Di Dewan Bedah & Wad ICU Hospital Putrajaya.	<b>CIDB</b> Gred : G2  Kategori : B atau CE  Pengkhususan : B04 (Kerja-Kerja Am Bangunan) atau CE21 (Kerja-Kerja Am Kejuruteraan Awam)  Alamat Berdaftar Di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur (WPKL), Wilayah Persekutuan Putrajaya (WPP), Dan Selangor Sahaja.	<b>TARIKH :</b> 1 Mac 2024 (Jumaat)  <b>MASA :</b> 10:00 Pagi  <b>TEMPAT :</b> Auditorium, Aras LG, Hospital Putrajaya

- Kontraktor dikehendaki membawa Kad Pengenalan serta Salinan **ASAL** Sijil Perakuan Pendaftaran Perniagaan dari Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM), Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dari Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) beserta **satu (1) salinan fotokopi** (tidak dikembalikan) semasa pendaftaran sesi taklimat dan lawatan tapak sebut harga. Hanya **PENAMA** di dalam sijil yang boleh menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak sebut harga dan tidak boleh mewakilkan pegawai lain.
- Dokumen Sebut Harga boleh didapati semasa sesi taklimat dan lawatan tapak sebut harga dengan **PERCUMA**. Dokumen Sebut Harga yang telah diisi dengan lengkap beserta semua dokumen wajib yang perlu disertakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul berlakri yang dicatatkan dengan bilangan sebut harga serta tajuk sebut harga dan hendaklah dimasukkan ke dalam peti sebut harga tidak lewat dari masa dan tarikh tutup iaitu sebelum jam 12:00 tengahari, 8 Mac 2024 (Jumaat) di alamat seperti berikut:-

Hospital Putrajaya  
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan  
Presint 7, Wilayah Persekutuan Putrajaya  
**62250 PUTRAJAYA**

- Sebarang Pertanyaan atau Penjelasan lanjut, Kontraktor boleh terus menghubungi En. Ahmad Zharif bin Mohd Affandi di talian 03-83124200 sambungan 5137.

Tandatangan : 

Nama Pegawai : **DR. SURAYA BINTI AMIR HUSIN**

Jawatan : **No. MPM : 35515**

**PENGARAH**

Tarikh : **HOSPITAL PUTRAJAYA 26/2/24**